
Protokół Nr 58/24 

z Sesji Rady Gminy Tuplice, która odbyła się 

27 lutego 2024 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad LVIII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 1000 otworzył obrady LVIII Sesji Rady 

Gminy Tuplice. Przewodniczący Rady powitał serdecznie wszystkich radnych, Panią Wójt, Panią 

Sekretarz, Pana Mecenasa z kancelarii prawnej, Panią z obsługi rady, Pana informatyka, a także 

zaproszonego gościa, tj. Przewodniczącego Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych Pana Zbigniewa Nowickiego. 

Przewodniczący poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział 13 radnych i że obrady 

są prawomocne.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja z obrad jest dostępna  

w sieci internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie internetowej gminy Tuplice  

i w BIP. Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice wyrażacie Państwo zgodę na 

przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków. 

 

W związku z brakiem wniosków Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił do 

realizacji porządku obrad. 

 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu z LV Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był do 

wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku o sprostowanie 

lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia 

protokołu z LV sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Mirosława 

Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Arkadiusz Kowalski 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z LV Sesji Rady został 

przyjęty większością głosów. 



Ad 4.  Przyjęcie protokołu z LVI Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był do 

wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku o sprostowanie 

lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia 

protokołu z LVI sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, 

Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z LVI Sesji Rady został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 5.  Przyjęcie protokołu z LVII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był do 

wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku o sprostowanie 

lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia 

protokołu z LVII sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, 

Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z LVII Sesji Rady został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 6. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że w materiałach 

otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał czy Pani Wójt chce coś dodać do 

przedstawionej informacji. 

 

Pani Wójt Katarzyna Kromp – odpowiedziała, że nie chce nic dodać. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 



W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 7. Informacja Wójta na temat podjętych działań w związku z przyjęciem sprawozdań Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że w materiałach 

otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się czy Pani Wójt chce coś dodać do 

swojej informacji. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – poinformowała, że rozważy urozmaicenie systemu 

motywacyjnego w urzędzie, ponadto w budżecie na bieżący rok nie zaplanowano środków na zakup 

instalacji alarmowej i zgodnie z przepisami prawa nie ma możliwości połączenia Biblioteki Publicznej 

z biblioteką szkolną. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 8. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przedstawił swoją informację na temat bieżącej 

pracy przewodniczącego w okresie międzysesyjnym, a następnie zapytał się czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 9. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącą Komisji Finansów Panią Mirosławę Kromp  

o przedstawienie informacji z posiedzenia Komisji Finansów. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – przedstawiła szczegółowo informację  

z posiedzenia Komisji Finansów, które odbyło się 21 lutego br.  

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącego Komisji Społecznej Pana Ryszarda Jasińskiego 

o przedstawienie informacji z posiedzenia Komisji Społecznej. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – przedstawił szczegółowo informację  

z posiedzenia Komisji Społecznej, które odbyło się 23 lutego br.  

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionych 

informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

 

 



Ad 10. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 

2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił Przewodniczącego Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Pana Zbigniewa Nowickiego o przedstawienie powyższej 

informacji. 

 

Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Pan Zbigniew Nowicki 

poinformował, że sprawozdanie z działalności GKRPA za 2023 r. przedstawił szczegółowo na 

posiedzeniu Komisji Finansów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionej 

informacji. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się ile zostało środków finansowych przeznaczonych na 

realizację programu bo z informacji wynika, że cały plan nie został wykorzystany – Pan Zbigniew 

Nowicki odpowiedział radnemu, że niewykorzystane środki finansowe z ubiegłego roku zostały 

wprowadzone na ten rok , ale nie zna dokładnej kwoty. 

 

W związku z brakiem innych  pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 11. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Tuplice przyjętych w II półroczu 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił Sekretarz Panią Weronikę Olejniczak-

Kasprów o przedstawienie informacji z realizacji uchwał Rady Gminy Tuplice przyjętych  

w II półroczu 2023 r. 

 

Sekretarz Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – poinformowała radnych, że uchwały są realizowane 

zgodnie z podjętymi zapisami, a niektóre uchwały zostaną zrealizowane do końca bieżącego roku. 

Wszystkie uchwały podlegały nadzorowi przez Wojewodę Lubuskiego bądź Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Zielonej Górze. 

 

Ad 12. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli w II półroczu 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  

o przedstawienie informacji z przeprowadzonych kontroli w II półroczu 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował, że w II półroczu 2023 r. 

zostało przeprowadzonych 5 kontroli, a radni zostali poinformowani o ich wynikach. Pisemna 

informacja znajduje się w dokumentacji przeprowadzonej sesji. 

 

Ad 13. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym 

interpelacje i zapytania skierowane do Wójta Gminy składane są na piśmie do Przewodniczącego 

Rady i na dzień dzisiejszy wpłynęło jedno zapytanie i będzie udzielona na nie odpowiedź. 

 

 



Ad 14. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że wszystkie projekty uchwał zostały sprawdzone pod 

względem formalno-prawnym i zostały podpisane przez Pana Mecenasa z kancelarii prawnej. 

 

a) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2024 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że radni w materiałach otrzymali projekt uchwały  

i poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych o wprowadzonych 

zmianach w budżecie gminy na 2024 rok. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącą Komisji Finansów Panią Mirosławę Kromp  

o przedstawienie opinii Komisji Finansów. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że komisja pracowała 

nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącego Komisji Społecznej Pana Ryszarda Jasińskiego 

o przedstawienie opinii Komisji Społecznej. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poinformował, że komisja nie pracowała 

nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się z jakiego powodu jest zmniejszana dotacja na zadania 

zlecone – Pani Skarbnik odpowiedziała radnemu, że na podstawie pism od Wojewody Lubuskiego, 

ponieważ wszelkie zmiany w budżecie w zadaniach zleconych są wprowadzane na podstawie 

otrzymanych pism o udzielonych dotacjach z LUW w Gorzowie Wlkp. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem innych pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, 

Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LVIII/337/24 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 27 lutego 2024 roku w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2024. 



b) w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 

ewidencji zabytków 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że radni w materiałach otrzymali projekt uchwały  

i poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych o otrzymaniu 

dotacji na modernizację kościoła w Nowej Roli, który jest zabytkiem, a pierwszym etapem przekazania 

otrzymanej dotacji z programu Polski Ład jest podjęcie projektu uchwały w sprawie określenia zasad 

udzielanej dotacji. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącą Komisji Finansów Panią Mirosławę Kromp  

o przedstawienie opinii Komisji Finansów. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że komisja pracowała 

nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącego Komisji Społecznej Pana Ryszarda Jasińskiego 

o przedstawienie opinii Komisji Społecznej. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poinformował, że komisja pracowała nad 

projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał 

go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, 

Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LVIII/338/24 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 27 lutego 2024 roku w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

 

 

 

 



c) w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Tuplice w 2024 roku 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że radni w materiałach otrzymali projekt uchwały  

i poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Katarzynę Bąk – Inspektor. 

 

Pani Katarzyna Bąk – poinformowała, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniu Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącą Komisji Finansów Panią Mirosławę Kromp  

o przedstawienie opinii Komisji Finansów. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że komisja nie 

pracowała nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącego Komisji Społecznej Pana Ryszarda Jasińskiego 

o przedstawienie opinii Komisji Społecznej. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poinformował, że komisja pracowała nad 

projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał 

go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, 

Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LVIII/339/24 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 27 lutego 2024 roku w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tuplice w 2024 roku. 

 

d)  w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXXVIII/231/22 Rady Gminy Tuplice z dnia  

29 kwietnia 2022 r. w sprawie nadania statutu Gminnej Biblioteki Publicznej w Tuplicach 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że radni w materiałach otrzymali projekt uchwały  

i poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Katarzynę Kromp – Wójt Gminy Tuplice. 

 



Wójt Pani Katarzyna Kromp – poinformowała, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniu Komisji Społecznej oraz Komisji Finansów, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącą Komisji Finansów Panią Mirosławę Kromp  

o przedstawienie opinii Komisji Finansów. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że komisja pracowała 

nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącego Komisji Społecznej Pana Ryszarda Jasińskiego 

o przedstawienie opinii Komisji Społecznej. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poinformował, że komisja pracowała nad 

projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał 

go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, 

Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LVIII/340/24 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 27 lutego 2024 roku w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXXVIII/231/22 

Rady Gminy Tuplice z dnia 29 kwietnia 2022 r. w sprawie nadania statutu Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Tuplicach. 

 

e) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z kontroli gospodarki 

wodno-ściekowej na terenie Gminy Tuplice prowadzonej przez Urząd Gminy Tuplice w 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały i poprosił 

o komentarz do projektu uchwały Pana Jacka Krawczyka – Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Pan Jacek Krawczyk – poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniu Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

 

 

 



Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącą Komisji Finansów Panią Mirosławę Kromp  

o przedstawienie opinii Komisji Finansów. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że komisja nie 

pracowała nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącego Komisji Społecznej Pana Ryszarda Jasińskiego 

o przedstawienie opinii Komisji Społecznej. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poinformował, że komisja pracowała nad 

projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał 

go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, 

Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LVIII/341/24 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 27 lutego 2024 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Tuplice z kontroli gospodarki wodno-ściekowej na terenie Gminy Tuplice prowadzonej przez 

Urząd Gminy Tuplice w 2022 r. 

 

f) w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy 

ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw, tj.: kodeksu postępowania cywilnego, kodeksu 

pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych tematycznie 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że radni w materiałach otrzymali projekt uchwały  

i poprosił o komentarz do projektu uchwały Pana Andrzeja Szarleja – Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Pan Andrzej Szarlej – poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu 

Komisji Społecznej oraz Komisji Finansów, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącą Komisji Finansów Panią Mirosławę Kromp  

o przedstawienie opinii Komisji Finansów. 



Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – poinformowała, że komisja pracowała 

nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił Przewodniczącego Komisji Społecznej Pana Ryszarda Jasińskiego 

o przedstawienie opinii Komisji Społecznej. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poinformował, że komisja pracowała nad 

projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał 

go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, 

Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr LVIII/342/24 Rady Gminy 

Tuplice z dnia 27 lutego 2024 roku w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej  

z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw, tj.: kodeksu postępowania 

cywilnego, kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych 

powiązanych tematycznie. 

 

Ad 15.  Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił o zadawanie pytań do Pani Wójt. 

 

Radny Pan Krzysztof Jagodzki – zapytał się czy jest możliwość zorganizowania spotkania  

z projektantem odpowiedzialnym za modernizację świetlicy wiejskiej w Grabowie, aby omówić 

przygotowany przez niego projekt oraz kiedy będą naprawiane drogi gminne. 

 

Radny Pan Jan Borowski – przypomniał o konieczności załatania dziur w drodze gminnej w kierunku 

OPS przy ulicy Parkowej, a następnie zapytał czy będzie zrobiony chodnik przy ulicy Parkowej  

w kierunku OPS oraz czy jest planowane oświetlenie uliczne koło kościoła. 

 

Radny Pan Andrzej Szarlej – przypomniał o konieczności naprawy dróg gminnych w miejscowości 

Matuszowice oraz Chlebice i Czerna, a także zwrócił się z prośbą o interwencję w Starostwie 

Powiatowym o drogę powiatową w kierunku Pietrzykowa. 

 

Radna Pani Daniela Rudak – poprosiła o przycięcie drzew przy bloku nr 18, ponieważ jest już zgoda 

wspólnoty na ich przycięcie, a także poprosiła o naprawę chodnika przy ulicy Kościuszki od stacji 

paliw do mostku. 



Radny Pan Jacek Krawczyk – zwrócił się z prośbą o załatanie dziur w drodze gminnej przy bloku nr 

14 (przy ul. 9 Maja), o zabezpieczenie słupa przy wjeździe do garaży (bloki przy ul. 9 Maja), ponieważ 

łatwo na niego najechać, co ze sprawą postawienia lustra drogowego przy ulicy Spokojnej bo nadal 

go nie ma oraz czy zostały wypłacone nagrody nauczycielom, a jeżeli nie to kiedy to nastąpi. 

 

Radny Pan Arkadiusz Kowalski – zapytał czy modernizacja oświetlenia ulicznego w całej gminie 

została zakończona, a jeżeli nie to poprosił o postawienie dodatkowego oświetlenia przy ścieżce 

rowerowej w kierunku Cielmowa oraz poprosił o naprawę nawierzchni tej ścieżki rowerowej. 

Następnie radny zapytał się czy w planach jest naprawienie nawierzchni odcinka drogi od Urzędu 

Gminy do fontanny (ul. Mickiewicza). 

 

Pani Wójt Katarzyna Kromp odpowiedziała na skierowane do niej pytania. 

 

Ad 16. Zamknięcie obrad LVIII Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady – Pan Sylwester Mazurkiewicz 

o godz. 1158 zamknął obrady LVIII Sesji Rady Gminy Tuplice VIII Kadencji. 

Nagranie z LVIII Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N  

 

Protokołowała       Przewodniczący Rady 

 

Ilona Maj       Sylwester Mazurkiewicz 

 

 

 

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N

